
 
 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 
Σέρρες, 2/6/2025 

 

Του: Κωνσταντίνου Μπούμπα, Βουλευτή Νομού Σερρών 
 
Προς: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

 
 

ΘΕΜΑ: «Προβλήματα που ανακύπτουν από το Πρόγραμμα Δάσωσης Γεωργικών 
Γαιών του ν.1257/99» 

 

Κύριε Υπουργέ, 
 
Το 2027 ολοκληρώνεται το Πρόγραμμα Δάσωσης Γεωργικών Γαιών και αποδεσμεύονται και 
οι τελευταίοι αγρότες που είχαν ενταχθεί προ εικοσαετίας στο σχετικό Πρόγραμμα. Τα 
προβλήματα που ανακύπτουν από το Πρόγραμμα είναι σημαντικά. Πέραν του πολύ μεγάλου 
κόστους εκρίζωσης των δέντρων, το μεγαλύτερο πρόβλημα είναι ότι τα χωράφια που έχουν 
αποδεσμευτεί από το Πρόγραμμα δεν μπορούν να δηλωθούν στην ετήσια δήλωση 
καλλιέργειας του ΟΣΔΕ. Ερωτώμενος επ’ αυτού ο Ο.Π.Ε.Κ.Ε.Π.Ε. απάντησε, πως αν και 
εφόσον καταστραφεί το δάσος ακακίας και γίνει και εκρίζωση των κορμών, μόνο τότε 
κατοχυρώνεται το δικαίωμα υποβολής αιτήσεως, προκειμένου να χορηγηθούν δικαιώματα 
για τα χωράφια αυτά.  Είναι πραγματικά λυπηρό, όμως,η αγρανάπαυση να ενεργοποιεί 
δικαιώματα και να μην ενεργοποιούν οι δασώσεις. Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 

 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

 

1. Τι προτίθεστε να κάνετε ώστε να αποφευχθεί η καταστροφή των χιλιάδων στρεμμάτων 
δάσους ακακίας στα πλαίσια των παραπάνω περιγραφόμενων συνθηκών; 

2. Προτίθεστε να δώσετε κάποιο  κίνητρο στους αγρότες που δεν επιθυμούν να 
καταστρέψουν τις φυτείες τους (στα παραπάνω πλαίσια υποχρεώσεων, προκειμένου 
για υποβολή αιτήσεως, ώστε να τους χορηγηθούν δικαιώματα), είτε  με τη μορφή 
οικονομικής ενίσχυσης, είτε με τη χορήγηση δικαιωμάτων; 

 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Κωνσταντίνος Μπούμπας 
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